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那上好的福分




     林崇智牧師                         
我們當如何事奉主,而得以領受那上好的福分?     路10:38-42
◆   事奉主的先決條件
他們走路的時候，耶穌進了一個村莊。有一個名叫馬大的女人，接他到家裡。  路10:38
凡接受他的，就是信他名的人，他就賜給他們權利，成為神的兒女。
◆   攔阻我們蒙福的許多事

馬大被許多要作的事，弄得心煩意亂，就上前來，說：“主啊，我妹妹讓我一個人侍候，你不理嗎？請吩咐她來幫助我。” 主回答她：“馬大，馬大，你為許多事操心忙碌， 路10:40-41
1. 在事奉中, 我們不要讓許多事情使我們心中忙亂, 因這些思慮使我們失去焦點和方向, 而靈命枯乾窒息。
2. 我們不要讓事奉成為重擔, 又因自己苦惱而對別人諸多批評。更不可強逼別人按照自己的方式事奉。

◆   選擇那上好的福分 

她有一個妹妹,名叫馬利亞,坐在主的腳前聽道。但是最需要的只有一件,馬利亞已經選擇了那上好的分,是不能從她奪去的。 路10:39, 42
1.  知道最首要的一件事, 是到主的腳前與祂親近

你們所有勞苦擔重擔的人哪，到我這裡來吧！我必使你們得安息。
你們要住在我裡面，我也就住在你們裡面。  約15:4
2.  用聆聽的耳事奉主, 謙卑安靜地領受主的話

使人活的是靈,肉體是無濟於事的。我對你們所說的話是靈, 是生命。
那領受我的命令，並且遵守的，就是愛我的；  約14:21
所以你們應當擺脫一切污穢和所有的邪惡,以溫柔的心領受神栽種的道。雅1:21 
3.   用喜樂的愛心事奉主  

馬利亞說：“我心尊主為大，我靈以　神我的救主為樂。路1:46-47
4.   用專注的眼事奉主
專一注視耶穌，就是我們信心的創始者和完成者。 來12:2
5.  讓主在心中居首位，而不可讓事物來煩擾
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  The Best Blessing           


 Pastor Lum
How do we serve the Lord in order to have the best blessing? Lk.10:38-42
◆  The prerequisite of ministry 
As Jesus and his disciples were on their way, he came to a village where a woman named Martha opened her home to him.  Lk.10:38

Yet to all who did receive him, to those who believed in his name, he gave the right to become children of God.  Jn.1:12
◆  Obstacles to a blessed ministry
But Martha was distracted by all the preparations that had to be made. She came to him and asked, “Lord, don’t you care that my sister has left me to do the work by myself? Tell her to help me!” “Martha, Martha,” the Lord answered, “you are worried and upset about many things,   Lk.10:40-41
1.  In our ministry we must not be distracted by the cares of things. Our spiritual life must not lose focus and be choked by the cares of this world.
2. In our ministry, we must not become burdened down to the point that we become critical of others. We must not force others to serve Christ our way. 
◆  Choose the best blessing
She had a sister called Mary, who sat at the Lord’s feet listening to what he said.  Jesus said, “But only one thing is needed. Mary has chosen what is better, and it will not be taken away from her."
Luke 10:39, 42
1. The one thing needed is devotion to Jesus, sitting at His feet  
Come to me, all you who are weary and burdened, and I will give you rest.
Remain in me, as I also remain in you.   Jn.15:4
2. Serving with a listening hear, humbly receiving the Word of the Lord.  
The words I have spoken to you—they are full of the Spirit and life.  Jn.6:63
Whoever has my commands and keeps them is the one who loves me. Jn.14:21
Therefore, get rid of all moral filth and the evil that is so prevalent and humbly accept the word planted in you.  Js.1:21
3. Serving with a joyful loving heart
My soul glorifies the Lord  and my spirit rejoices in God my Savior,  Lk.1:46-47
4. Fixing our eyes and attention upon Him.   
Fixing our eyes on Jesus, the pioneer and perfecter of faith.  Heb.12:2
5. Give Christ the central position in our heart and not be distracted by things.
